
 

 

 

 
Verslag van de vergadering van de Raad van Bestuur 

 
 

Zitting van donderdag 07 december 2023 – 17.30 uur 
 
Aanwezigen: L. De Schepper voorzitter; A. Garcia, ondervoorzitter; S. Vervaet, ondervoorzitter, G. 
Weyns; C. Vermeulen; R. Hiel; R. Heirwegh; D. Tielens; K. Weekers; W. Maes; V. Catry; J. Mertens; E. 
Debaets en W. Beeldens  
 
Verontschuldigd:   
 

1. Aanduiden lasthebber AV VERKO 
 
Op maandag 11 december houdt VERKO een BAV over het budget voor 2024 en er wordt gevraagd 
een lasthebber namens de raad van bestuur aan te duiden. 
 
Beslissing: Alex Garcia wordt aangeduid als lasthebber. 
 

2. Aanvraag pensioen medewerkers en vacature 
 
 

3. Verslag van nazicht offertes inzameling grofvuil aan huis 
 
Voor de inzameling van grofvuil aan huis (op afroep) werd een bestek opgemaakt. Voor deze 
opdracht was er maar 1 offerte, van de huidige contractant Lammertyn.net. Gezien het aantal 
aanvragen voor ophaling de laatste jaren sterk vermindert, wordt de organisatie van een efficiënte 
ophaalronde steeds moeilijker. Dit vertaalt zich ook in de voorgestelde prijzen (verslag van nazicht 
meegestuurd in bijlage), die merkelijk duurder zijn dan bij de vorige overeenkomst. De ophaler moet 
voor een ophaaldag 3 voertuigen beschikbaar houden en voldoende personeel. De basisprijs ligt 
daardoor ook veel hoger. Ibogem probeert de afspraken zoveel mogelijk op 1 dag te zetten doch is 
steeds afhankelijk van de aanvragen van de burger.  
 
Beslissing: de raad van bestuur gunt de opdracht aan de firma Lammertyn.net. 
 
 

4. Verslag van nazicht offertes inzameling KGA Recyclageparken 
 
De overeenkomst voor de inzameling van KGA op de recyclageparken loopt af op 31/12/2023. MIWA 
treedt op als aankoopcentrale voor IDM, IVLA, MIWA en Ibogem en heeft het bestek opgemaakt. De 
prijzen voor de verwerking van KGA blijven stijgen (verslag van nazicht meegestuurd in bijlage), 20% 
meer dan de prijzen van 2023. KGA wordt gratis aanvaard op alle recyclageparken. De beste offerte 
kwam terug van Vanheede zodat er geen aanpassingen moeten gebeuren aan de inzamelrecipiënten. 
 

Beslissing: de raad van bestuur is akkoord met de gunning aan Vanheede volgens het resultaat van 
het verslag van nazicht van MIWA. 

 

 



 

 

 

5. Verloop aanbesteding inzameling matrassen 
 
Voor de aanbesteding van de inzameling van matrassen op de recyclageparken waren verschillende 
offertes binnen gekomen. Bij het vergelijken van de offertes en het toekennen van de scores (volgens 
de formules van het bestek), werd vastgesteld dat de opgegeven percentages voor de recyclagegraad 
niet overeenstemmen met de effectieve recyclagecijfers. Na overleg met Valumat 
(beheersorganisme dat instaat voor de vergoeding van de inzameling) werd beslist om de procedure 
stop te zetten, het bestek aan te passen en opnieuw aan te besteden. In het bestek wordt een 
passage toegevoegd waarbij de recyclagecijfers van het voorgaande jaar moeten opgegeven worden. 
Dit cijfer is afkomstig van een gevalideerd rapport door een onafhankelijk auditbureau. Het 
gunningcriterium recyclagepercentage blijft behouden op 60%. 
 
Beslissing: de raad van bestuur laat de procedure stopzetten en keurt het aangepaste bestek goed. 
 

6. Verslag aanwervingsprocedure intern preventiemedewerker 
 

 
7. Verslag aanwervingsprocedure medewerkers kringloopwinkel 

 
 

8. Verslag aanwervingsprocedure medewerker recyclageparken 
 
 

9. Data Ibogem 
 
De lijst met data van de vergaderingen voor 2024 werd overgemaakt aan de bestuurders. 
 
 

10. Varia 

 

Namens de Raad van Bestuur,  

 
 
Algemeen directeur      Voorzitter 
Wim Beeldens       Lientje De Schepper 


